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De bomen worden eens in de drie jaren gesnoeid. Jaarlijks wordt er een deel van het totaal 
gesnoeid. Er is dus voor 2023 geen budget voor de groep bomen die in 2022 niet is gesnoeid, de 
beschikbare middelen zijn dus ook niet gebruikt. Het is noodzakelijk om die werkzaamheden alsnog 
uit te voeren, vandaar de vraag om overheveling naar 2023. Met de aannemer zijn afspraken 
gemaakt over de planning. 

 

Voor het einde van 2022 moest iedere gemeente in NL een functionaris mensenhandel hebben 
aangewezen en een beleid zijn opgesteld in dat kader. Daarvoor zijn door het Rijk geen middelen 
beschikbaar gesteld. Tevens is er ook geen FTE beschikbaar gesteld. Dat wil zeggen dat een collega 
deze taakstelling heeft toebedeeld gekregen wat gevolgen heeft voor de (beperkte) uitvoerende 
capaciteit.  

 

Het hoofddoel is om leerlingen te helpen doelgericht keuzes te maken voor hun toekomstige 
werkloopbaan in de eigen regio. Ze krijgen door middel van een persoonlijk DNA-profiel een inzicht 
in eigen competenties en vaardigheden. Regio in je rugzak bestaat uit een traject voor leerlingen, 
bedrijfsleven, onderwijs, vakorganisaties en gemeenten. Door het traject wordt de kans om in de 
eigen regio of gemeente te gaan werken vergroot. Hoeveel leerlingen dit uiteindelijk na afronding 
van hun studie daadwerkelijk zijn is niet bekend. 

Doel van de magical mystery tour student edition is de verbinding leggen tussen MKB-bedrijven en  
jong talent. Dit om talent uit de regio te binden aan en te boeien voor het lokale bedrijfsleven, één 
van de pijlers van de arbeidsmarktagenda van Weert. De diverse groepen hebben de deelnemende 
bedrijven om beurt bezocht in een carrousel vorm. Gemikt was op 50 leerlingen. Dit jaar is gemikt op 
60 leerlingen en dat is ruimschoots gelukt. 

 

 

Het indienen van aanvragen die innovatief en experimenteel zijn, was voor leerlingen, ouders en 
docenten geen mogelijkheid in verband met drukte, personeelstekort en de coronapandemie. 
Desondanks zijn er aanvragen ingediend die vernieuwend en verbindend waren, wat ook belangrijke 
doelstellingen van de regeling waren. Het stimuleren van de samenwerking tussen 
onderwijsinstellingen in het PO en VO onderling, maar ook in de doorgaande lijn van PO, VO naar 
vervolgopleidingen is nog steeds nodig en gewenst.  

 

 



 

Uiteraard houden wij rekening met de AVG/Wet privacy, bewaartermijnen en wetgeving in het 
kader van informatiebeveiliging.  

 

Er is hier geen sprake van fouten of van een verkeerde inschatting door wie dan ook. Bedenk dat het 
WOZ/OZB areaal geen mathematisch graniet is. Er zijn altijd nog variabelen waarop wij inschatting 
moeten doen. Denk daarbij onder meer aan de mate waarin WOZ-waardebezwaren al dan niet 
moeten gehonoreerd, het accres bij de niet woningen is altijd een lastige, de leegstand bij de niet 
woningen varieert ook, oninbaarheid enz. 

 

De begroting is te laag ingeschat, ook gelet op de realisatie van de afgelopen jaren. Voor de 
begroting 2024 wordt dit gebaseerd op de realisatie van eerdere jaren. 

 

De PL lampen mogen niet meer geproduceerd / verkocht worden binnen Europa. Weert heeft nog 
ca. 6.700 van deze lampen zitten. Deze mogen tot ze op zijn blijven zitten. 

De levensduur is ca. 5 jaar, maar het is niet bekend hoelang de aanwezige lampen het nog vol 
houden. Het alternatief is een led lamp. Maar is niet toe te passen in elk armatuur. Deze is ook ca. 
12x duurder. 

 

Vraag in de commissie: Klopt het dat het college de jaarstukken eerst vaststelt? 
Het college stelt eerst de jaarstukken en de taakveldrealisatie vast en stelt vervolgens de raad voor 
om de jaarstukken en de resultaatbestemming vast te stellen. 
Vervolgens stelt de raad de jaarstukken en de resultaatbestemming vast. 

Dit is ook in overeenstemming met artikel 66 van BBV.  


